英语类试卷常用题型规范说明语

第一部分：常用考试题型的说明语

Ⅰ.Multiple choice(单项选择题)（20 points,1 point for each）
1. Choose from the given choices the correct one and write the corresponding letter in the brackets.

在下列每小题的四个备选答案中选出一个正确答案，并将其字母标号填入括号中。

 2．Choose from the given choices the correct one that has the closest meaning to the underlined(italicized) word or phrase and write the corresponding letter in the brackets.

    在下列每小题的四个备选答案中，选出一个与划线（斜体）单词或词组含义最相近的答案，并将其字母标号填入括号中。

Ⅱ.Word Derivation(词形转换)

1． Fill in each of the blanks with a word derived from the one given in the brackets.

将括号里提供的词转换成适当的词形填入空白处。

2． Fill in each of the blanks with a proper word or phrase.

用适当的词或短语填空。

Ⅲ. Cloze(完形填空)

Fill in each blank in the passage the correct answer and write the corresponding letter in the brackets(before the number).

   在下列每小题的四个备选答案中选出一个正确答案，并将其字母标号填入（题前的）括号内。

Ⅳ. Sentence Paraphrase(难句释义)

   Choose the closest paraphrased version for each of the sentences or italicized parts of the sentence and write the corresponding letter in the brackets.

  在下列每小题的四个备选答案中，选出一个与句子或句中斜体部分含义最相近的答案，并将其字母标号填入括号中。

Ⅴ.Translation from Chinese (English ) into English (Chinese ) （汉译英/英译汉）。

1． Translate the following sentences from Chinese (English) into English (Chinese).

将下列句子译成英语（汉语）。

2． Translate the following sentences from Chinese into English with the words in the brackets.

用括号里的词将下列句子译成英语。

Ⅵ.Reading Comprehension(阅读理解)

  Read the following passages carefully and choose from the given choices the correct one. Then write the corresponding letter in the brackets.

  认真阅读下列短文，在下列每小题的四个备选答案中选出一个正确答案，并将其字母标号填入括号内。

Ⅶ.Writing (写作)

1.Write a short passage of about 150 words based on one of the texts you have learned.

根据所学的一篇课文，写出150字左右的短文。

2. Write a short passage of about 150 words based on the following topic.

根据下列题目，写出150字左右的短文。

第二部分：其他常用考试题型说明语

Ⅰ.Give the corresponding words of the following.

   写出下列单词相对应的形式。

Ⅱ.Give a short explanation of the following terms.

  简释下列术语。

Ⅲ.Match the words or phrases on the left with the explanations on the right and write the corresponding letter in the brackets(before the number).

  将下列左边的单词或短语与右边的解释配对，并将正确答案的字母标号填入（题前的）括号内。

Ⅳ.Decide whether each of the following statements is true or false. Write a T in the brackets if it is true or an F if it is false.

  判断下列说法是否正确。在题前（后）的括号内正确的填T，错误的填F。

Ⅴ.Give a short (an elaborate) answer to the following questions in English.

  用英语简要（详细）回答下列问题。

注：1.以上都是合卷的说明语，如果是分卷，将write the corresponding letter in the brackets 改为blacken the corresponding letter on the answer sheet.(在答题纸（卡）上将正确答案的字母涂黑)

2.题型说明语及分值表示，在一份试卷中只选用中文或英文的一种。

